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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL DE BARRI DE PEDRALBES 

 
A Barcelona, a les 19h del dia 11 de novembre de 2015, s’inicia la sessió del Consell de Barri de 
Pedralbes, reunit a la Facultat d’Economia i Empresa, Av. Diagonal, 690 
 
La taula que presideix el Consell està composada per: 
 
Presidenta: Laura Pérez 
Vice-president: Luis Sanglas 
Gerent del districte: Joan Cambronero 
Conseller de Barri: Albert Pérez 
I actuant com a secretària, Tatiana Guerrero 
 
Assisteixen 19 persones a títol individual i 16 persones representats les entitats següents: 

- Associació de Veins C/ J. Obiols 
- AV Zona Universitària 
- Institut Joan Boscà 
- AAVV Pedralbes Nord 
- Associació de comerciants El Mirall de Pedralbes 
- AV Barri la Mercè 
- Comunitats de Propietaris de Gonzalez Tablas 
- IQAC-CSIC 

Assisteixen 9 Consellers dels Grups Municipals 

- Marc Faustino - CUP 
- Angels Ventura - CIU 
- Cristian Sais – CIU 
- Lidia Gallego – CIU 
- Germán Prado – Ciutadans 
- Carlos Hornero – PSC 
- Jordi Castellana – ERC 
- Oriol Nicolau – ERC 
- Xavier Cañigueral – PPC 



 
 

 
 

D’acord amb l’ordre del dia: 

1- Presentació del Consell de Barri.  
La regidora dona la benvinguda als participants al Consell de Barri i fa la presentació de l’equip 
de govern. Explica que es vol repensar la funció del Consell de Barri, per això s’està fent un 
procés d’acompanyament amb una empresa externa que es diu Raons Públiques i que la 
intenció d’avui és treballar amb els temes que preocupen al barri. 
Abans de començar amb aquesta feina, es vol donar resposta a alguns dels temes que es van 
plantejar a la Comissió de Seguiment. 
Els temes als quals es dona resposta són els següents: 
 
- Xarxa de bus. 
Properament s’implantaran noves línies de la xarxa de bus ortogonal, com són la H4, V11 i V13, 
corresponents a la Fase 4, i s’ha iniciat un procés participatiu per tal d’informar i recollir les 
aportacions, dels veïns i les veïnes i dels principals agents socials i territorials. Actualment, des 
de l’Àrea de Mobilitat s’estan treballant totes les propostes i, en breu, es donarà retorn. 
 
- Bicing: 
Des de la demanda veïnal i estudiantil, estem treballant per a que es pugui incloure l’arribada 
del bicing a la zona universitària. Actualment tot esta en estudi i pendent de la signatura d’un 
nou contracte el 2017, per tant no ho podem assegurar ni confirmar. Haurà de pactar-se amb 
la resta de grups polítics i passar pel Consell Plenari Municipal. 
 
- Es fa la presentació de les obres acabades, en curs i pendents d’executar. 
 
A continuació la consellera tècnica, presenta, com a segon bloc de la part informativa, el 
desenvolupament del procés participatiu del Pla d’Actuació del Districte i el Pla d’Actuació 
Municipal. Es fa una presentació on s’exposa el calendari i els objectius del procés participatiu. 
 
Com a intencions que s’esperen del procés participatiu es destaquen: 
- Diversitat i pluralitat d’opinions i interessos 
- Que els barris siguin els protagonistes del PAM 
- Escoltar la veu dels col·lectius “invisibles” 
- Donar a conèixer les línies d’actuació del Govern 
- Crear un debat ciutadà sobre la política municipal 
 
Aquest procés s’estructurarà en 3 fases: 
- Fase 1: Novembre - Gener. 



 
 

 
 

- Aportacions d’entitats, col·lectius i associacions. 
- Consells i espais de participació regulars. 
- Fase 2: Gener - Març 
- Consensos dels tallers i jornades participatives. 
- Aportacions via participació digital. 
- Fase 3: Abril - Juny - Juliol. 
- Redacció del document final. 
 
2 -Torn obert aclariments  
Després del bloc informatiu, s’obre un torn de paraules, per aclarir dubtes o fer comentaris del 
que s’ha explicat fins ara. 
Hi ha una intervenció per part de l’Associació de Veïns i Veïnes de Zona Universitària. 
La representant de l’AV Zona Universitària diu que la proposta de començar a treballar els 
temes del PAM i el PAD en aquesta sessió del Consell de Barri, no es va comunicar a la 
Comissió de seguiment, i que causa desconcert. Vol fer constar aquesta manca d’informació, i 
que no s’està d’acord en canviar la manera de funcionar del Consell de Barri d’aquesta 
manera. 
A continuació s’obre un intens debat, que dura aproximadament una hora, on els veïns i veïnes 
posen de manifest que no volen entrar en la dinàmica de treball i busquem una dinàmica 
alternativa. 
 
3- Treball grups. Primera recollida de propostes.  
Després d’aquest torn, es fa la presentació de la proposta de treball en grups per part de 
l’equip encarregat de portar la dinamització. En referència directa a això, hi ha dues 
intervencions que manifesten el seu desacord en la manera de treballar, i es decideix, entre 
tots fer un torn de paraules obert i treballar en un sol grup la recollida de demandes i 
propostes. 
La dinàmica de grups triga aproximadament una hora. Els resultats de les aportacions estan 
recollits en l’annex següent. 
 
Annex 1: Procés de millora dels Consells de Barri. 
 
En els Consells de Barri del mes de novembre de 2015 al Districte de les Corts, s’han anat 
introduint alguns canvis, amb el propòsit de convertir aquests espais, en espais de debat 
ciutadà. Aquest procés de transformació es planteja a llarg termini, però es considera 
important anar introduint petits canvis en la metodologia. 
Es per això, que per la Comissió de Seguiment del Consell de Barri, i pels Consells de Barri, 
s’han fet noves actuacions amb l’objectiu de: 



 
 

 
 

● Augmentar i diversificar el nombre d’assistents als Consells de barri. 
● Recollir i ordenar propostes i temes d’importància per als veïns i veïnes del barri. 
● Avaluar els Consells de Barri i proposar millores entre els veïns i entitats participants. 
Per a acomplir aquests objectius, s’han realitzat diverses accions prèvies al Consell de Barri i 
durant el mateix: 
● Elaboració d’un díptic explicatiu, per a difondre l’existència del Consell de Barri i donar a 
conèixer el seu funcionament. 
● Difusió a peu de carrer, en els tres barris, a veïns i veïnes. 
● Trucades telefòniques i visites presencials a entitats clau dels tres barris. 
● Recollida i ordenació de propostes i temes d’interès per al barri a les Comissions de 
Seguiment. 
● Valoració del funcionament del Consell de Barri a la Comissió de seguiment. 
● Primera recollida de propostes per al PAM-PAD als Consells de Barri. 
● Recollida de propostes per a millorar l’espai del Consell de Barri. 
Com a primers resultats d’aquest procés de transformació en aquests tres primers Consells de 
Barri tenim que: 
● L’assistència d’entitats i veïns i veïnes ha sigut de 185 persones als tres Consells de Barri, 
distribuïts de la següent manera: 
○ La Maternitat i Sant Ramon: 41 veïns i veïnes a títol individual i 21 persones representants 
d’entitats. 
○ Pedralbes: 19 veïns i veïnes a títol individual i 16 persones representants d’entitats. 
○ Les Corts: 63 veïns i veïnes a títol individual i 25 persones representants d’entitats. 
● D’aquestes 185 persones, 84 era el primer cop que assistien a un Consell de Barri. 
● S’han recollit un total de 178 propostes, demandes i queixes i s’han classificat en quatre 
blocs per a facilitar la seva resposta i el seu seguiment. 
 
Annex 2: Buidatge del Consell de Barri de Pedralbes: 

 
2.1. Recollida de propostes per al PAM-PAD, demandes d’informació i queixes de 
manteniment. 
 
2.2. Síntesi de la recollida de propostes, demandes i queixes. 
Hem agrupat les 53 aportacions recollides en diversos blocs: 

 



 
 

 
 

CONVIVÈNCIA I NETEJA 
  
CN BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  CONTINUÏTAT  

1 PLAÇA MIRALL DE 
PEDRALBES: 
CONVIVÈNCIA, 
BRUTÍCIA, SOROLL  

UNA VEINA I EL SEU MARIT ES 
QUEIXEN DE QUE HI HAN MOLTS 
PROBLEMES A LA PLAÇA DEL MIRALL 
DE PEDRALBES. MOLTA GENT QUE HI 
BEU, QUE FA FESTA, ETC...  
COMENTARI AVZU*1:  
Es van queixar que des de fa 8-9 mesos 
s'organitzen a l'interior de la plaça botelló, 
amb el consegüent perjudici per als veïns, 
sorolls, robatoris, alguna xeringa, etc. Es 
queixen d'haver realitzat més de 30 trucades 
a la Guàrdia Urbana i que tan sol en una 
ocasió es van presentar i que ells no poden 
fer gens. Davant aquesta queixa el Sr. 
Sanglas els va comentar que en els jardins de 
diversos habitatges a Pedralbes havia 
ocorregut igual i l'única solució  
 
1 Aquestes aportacions s’afegeixen de l’acta elaborada 
per l’Associació de Veïns de Zona Universitària.   

Es farà un seguiment 
per part del torn de 
nit de la Guàrdia 
Urbana, per 
minimitzar les 
molèsties  

2 AL CARRER 
PUIGDOSSA SENYOR 
QUE APARCA COTXES 
AMB LONA  

LA DEMANDA ÉS QUE AL CARRER 
PUIGODOSSA NUMERO 1 HI HA UN 
VEÏ QUE POSA ELS COTXES 
COBERTS PER UNA LONA 
PERMANENTMENT. LA DEMANDA ES 
REGULAR I FER QUE RETIRI ELS 
COTXES.  

Es contactarà amb el 
propietaris dels 
cotxes afectats per 
tal que les retirin  

3 AL CARRER 
GONZALEZ TABLAS 
LA GENT NO 
RESPECTE ELS 
SENYALS.  

VEI APUNTA QUE HI HA MOLTA GENT 
QUE NO RESPECTA ELS SENYALS.  

Es verificarà el fet i 
s'elevarà informe  

4 SOROLLS PISTES  TEMA SORGIT A LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. ES REFEREIX A QUE A 
LES PISTES ESPORTIVES HI HA 
SOROLL DE LA GENT QUE HI JUGA.  

Pistes obertes al 
barri. Espai gestionat 
per l'AV del Barri de 
la Mercè. Els 
traslladarem la 
queixa.  

5 AL CARRER 
GONZALEZ TABLAS 
ELS SOLDATS DEL 
CUARTEL CRIDEN.  

VEI ES QUEIXA DE QUE ELS 
SOLDATS CRIDEN  

-Es un tema entre 
privats.  

6 VIGILAR A LES 
PROSTITUTES  

ES COMENTA QUE HI HA SECTORS 
DEL BARRI ON S'EXERCEIX LA 
PROSTITUCIÓ.  
COMENTARI AVZU: Sol·licita que es vigili la 
prostitució en la Diagonal, que comença de 
nou a pujar a les zones habitades del barri 
com són Gonzalez Taules i Trias i Giró  

La prostitució s'està 
treballant amb 
l'agència ABITS. 
Passem nota de les 
zones detectades 
pels veïns i veïnes  



 
 

 
 

CN BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  CONTINUÏTAT  

7 NO ES RESPECTEN 
ELS SENYALS DE: 
EXCEPTE VEÏNS AL 
BARRI DE LA MERCÉ.  

VEI APUNTA QUE HI HA MOLTA GENT 
QUE NO RESPECTA ELS SENYALS.  

Trasllat a Guàrdia 
Urbana  

8 VIGILÀNCIA POLICIAL  VA SORTIR A LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT, PERÒ TAMBÉ AL 
CONSELL DE BARRI REPETIDAMENT. 
HI HA UNA SENSACIÓ 
D'INSEGURETAT MOLT GRAN AL 
BARRI. DENÚNCIEN BOTELLON I MAL 
ÚS DE L'ESPAI PÚBLIC A 
DETERMINADES ÀREES, PLAZA 
MIRALL, ETC... COMENTARI AVZU:  
Suggereix que per a la seguretat dels 
diferents barris de la ciutat el millor seria 
instaurar els policies de barri, ja en altres 
moments l'ajuntament ha parlat de la creació 
dels agents de proximitat, seria bé tornar a 
tractar aquest tema i intentar la seva 
consecució.  

Es comprovarà el fet i 
s'elevarà informe  

9 FESTA MAJOR: MÉS 
GUARDIA URBANA  

LA QUEIXA ÉS QUE A LES FESTES 
MAJORS HI HA MOLT DESORDRE I 
QUE S'HA DE REFORÇAR LA 
VIGILANCIA  

Ja hi ha un reforç de 
Guàrdia Urbana i 
vigilants contractats. 
Es tornarà a treballar 
de cara a la propera 
Festa Major.  

10 TEMA BOTELLON- 
SEGURETAT PRIVADA  

ES PROPOSA, DEGUT A QUE HI HA 
MOLTA SENSACIÓ D'INSEGURETAT 
QUE LES ASSOCIACIONS DE VEÏNS 
CONTRACTIN SEGURETAT PRIVADA 
EN ELS BARRIS, TAL I COM FAN A LA 
ASS. VEINS DE PEDRALBES.  

- Proposta privats  

 
MANTENIMENT 
 
M BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  CONTINUÏTAT 
11 VORERA DEL PALAU 

REIAL. ELS LATERALS 
ESTAN MOLT BE, 
PERO A LA PART DE 
DALT ELS ARBRES 
TRENQUEN EL 
PAVIMENT. JA ES VA 
FER RECLAM  

HOME GRAN QUE RECLAMA QUE ES 
REPARIN ELS DESPERFECTES 
CAUSATS PELS ARBRES A LES 
VORERES. HA CAIGUT UN COP I S'HA 
FET MAL DURANT MESOS. ES 
QUEIXA DE QUE NO ES REPARA TOT 
I QUE VAM FER UNA RECLAMACIÓ.  
COMENTARIS AV ZU:  
Es pregunta si està previst arreglar la 
vorera de Jordi Girona, darrere del Palau 
de Pedralbes ja que es té constància de 
gent que ha ensopegat. El Sr. Albert 
Bassas ens Comunica que no.  

Mitjançant el 010 i 
aplicatiu de queixes 
es van realitzant tots 
els arranjaments de 
voreres que 
sol·liciten.  

12 MAL ESTAT DE LES 
VORERES  

TEMA SORGIT A LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. QUEIXES 
GENERALITZADES DE L'ESTAT DE 

Mancaria saber de 
quin vial s'està 



 
 

 
 

M BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  CONTINUÏTAT 
LES VORERES. HAN SORGIT DOS 
PUNTS ON AQUEST PROBLEMA ÉS 
MAJOR: VORERES PALAU REIAL I 
BARRI DE LA MERCÉ.  

parlant. En tot cas 
mitjançant el 010 i 
aplicatiu de queixes 
es van realitzant tots 
els arranjaments de 
voreres que 
sol·liciten.  

 Zona Mirall Pedralbes  Mal estat de les voreres i enllumenat  Es revisarà.  
13 RECOLLIDA DE 

CARTRÓ  
TEMA SORGIT A LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. DEMANDEN QUE ES 
SITUEN MÉS A PROP ELS 
CONTENIDORS DE CARTRÓ I QUE HI 
HAGIN MÉS SOVINT UNA RECOLLIDA 
D'AQUESTS RESIDUS  

Demanarem a Neteja 
un avís de recollida i 
possible reubicació 
dels mateixos.  

 
DEMANDA D’INFORMACIÓ I REIVINDICACIONS 
 
DI BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  CONTINUÏTAT 
14 RECOLLIR 

DEMANDES, 
ENDRESARLES I 
DONAR-LIS 
RESPOSTA 

 

  

 

AQUESTA SUGERENCIA ES VA FER 
PERQUE NO ES VEIA CLARA LA 
DINÀMICA DE TREBALL EN GRUPS  
DINS DEL CONSELL DE BARRI. VAN 
SUGERIR, QUE FESSIN MENYS 
DINÀMIQUES I ENS CENTRÉSSIM EN 
ENDRESAR I RESOLDRE ELS TEMES 
QUE ESTÀVEN SOBRE LA TAULA.  

S’està intentant fer. 

15 TANCA RECTORAT  TEMA SORGIT A LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. COMENTARIS AVZU: Es 
torna a insistir, com en moltes reunions 
s'ha fet, que en el tancament de Torre 
Girona no s'ha escoltat l'opinió de les 
associacions de Zona Universitària i de 
Pedralbes, sent la proposició d'aquestes 
molt més barata que la que s'està duent 
a terme. Es sol·licita que el tros de mur 
proper al carrer Keynes, s'arregli igual 
que la resta. El Sr. Albert Bassas cap 
dels serveis tècnics del Districte comenta 
que això no és possible doncs està 
subjecte a la remodelació del carrer que 
es durà a terme quan es construeixi la 
futura estació Campus Nord de la L9.  

Obra en marxa, 
demanada per les 
dues associacions de 
veïns de la zona i s'ha 
informat de tot el 
procés.  

16 TEMA BARÇA. 
INFORMACIÓ  

ES VOL TENIR INFORMACIÓ DE COM 
ESTA EL TEMA.  

Comissió de 
seguiment de Barça  

 
 
POSSIBLES PROPOSTES PER AL PAM-PAD.  
Es treballaran en profunditat al Procés participatiu del PAM-PAD. 
 



 
 

 
 

PP BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  LÍNIA A 
TREBALLAR 
AL PAD  
 

PRIMERES OPCIONS DE 
TREBALL  
 

17 ESCOLES 
PÚBLIQUES 
 
 
 
 
 
 

 

TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. ES 
DEMANDA QUE ES FACIN 
ESCOLES PÚBLIQUES 
PER QUE HI HAN MOLTES, 
PERÒ SON TOTES 
PRIVADES 

DRETS 
SOCIALS 
EDUCACIÓ.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

18 CAP  TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. ES 
DEMANDA UN CAP 
PERQUE NO HI HA NINGÚ 
AL BARRI  

DRETS 
SOCIALS 
SALUT  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

19 FOMENTAR 
COMERÇ DE 
PROXIMITAT  

- MODEL 
ECONÒMIC. 
COMERÇ.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

20 COMERÇ A 
PEU  

TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. DEMANDA 
D'UN SUPORT PEL 
COMERÇ DE PROXIMITAT  

MODEL 
ECONÒMIC. 
COMERÇ.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

21 VEGETACIÓ 
DE LA 
DIAGONAL  

ES DEMANA QUE ES FACI 
UN PLANTAT DE LA 
VEGETACIÓ DE LA 
"TERCIANA" DE LA 
DIAGONAL EN ALGUNS 
PUNTS.  
COMENTARI AVZU: 
L’AVVZU  
no considera que la terciana 
de la Diagonal, estigui 
acabada ja que no s’ha s'ha 
replantat la vegetació que 
separa de forma visual i 
sonora els carrils centrals, 
del pas de vianants i no 
s'han retirat una sèrie 
d'armaris que dificulten el 
pas en diferents punts tot 
això acordat amb gerència i 
serveis tècnics aquest 
passat mes de juny.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
ESPAI VERD I 
URBÀ.  

Es demanarà informació a 
l'Àrea d'Ecologia i se'ls farà 
arribar  

22 RENOVACIÓ 
DE L'ASFALT 
I LA VORERA 
DELS 
CARRERS 
DEL BARRI 
DE LA 
MERCÈ.  

ES DEMANA FER UNA 
RENOVACIÓ DE L'ASFALT 
I LES VORERES DEL 
BARRI DE LA MERCÈ.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
ESPAI VERD I 
URBÀ.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  



 
 

 
 

PP BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  LÍNIA A 
TREBALLAR 
AL PAD  
 

PRIMERES OPCIONS DE 
TREBALL  
 

23 FIBRA 
ÒPTICA AL 
BARRI DE 
LA MERCÈ  

TEMA SORGIT A LA 
COMISSIO DE 
SEGUIMENT.  
COMENTARI DE L'AV ZU:  
Associació Barri de la Mercè: 
el barri segueix sense tenir 
accés a internet a través de 
fibra òptica. Els carrers 
porten mes de 20 anys 
sense ser arreglades.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
ESPAI VERD I 
URBÀ.  

Ja s'han fet gestions amb els 
operadors. No és 
competència del Districte.  

24 IL·LUMINACÍÓ  DEMANDA DE L'AVP. HI HA 
ALGUNS CARRERS ON HI 
HA POCA ILUMINACIÓ. 
DEGUT EN PART A QUE 
LES BRANQUES DELS 
ARBRES TAPEN EL 
FANAL. 

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
ESPAI VERD I 
URBÀ.  

Ja s'ha demanat a 
Enllumenat  

25 OFERIM 
ESPAI DE 
350 PLACES 
A 
L'AUDITORI  

PROPOSTA DE L'AMPA DE 
L'INSTITUT JUAN BROSSA 
PER CEDIR L'ESPAI DEL 
INSTITUT PER ACTIVITATS 
DEL BARRI JA QUE HI HA 
POCS ESPAIS.  

 És una proposta.  

26 NO TREURE 
PARADES 
DEL BUS 33 
I 16  

LA DEMANDA ÉS NO 
TREURE LES PARADES 
DEL 33 I 16 QUE ESTAN 
PREVIST QUE 
DESAPARAGUIN, SEGONS 
SEMBLA.  
COMENTARI AVZU:  
Demana que la parada d'inici 
i final de l'autobús 33 no es 
llevi del lloc en el qual està 
actualment amb l'entrada en 
funcionament de la línia H4 
de la xarxa ortogonal. Es 
demana que el trajecte de 
l'autobús 16 torni a ser el 
previ per Capità Arenas ja 
que passava per les 
diferents clíniques i diversos 
col·legis de la zona que ara 
han quedat despenjats.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

27 PAS DE 
VIANANTS 
LAMOTE 
GRIGNON  

ES DEMANA UN PAS DE 
VIANANTS PER AQUEST 
CARRER  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

28 ZONA 30 
JORDI 
GIRONA  

TEMA DE LA COMISSIO DE 
SEGUIMENT.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  
 



 
 

 
 

PP BUIDATGE  CONTEXTUALITZACIÓ  LÍNIA A 
TREBALLAR 
AL PAD  
 

PRIMERES OPCIONS DE 
TREBALL  
 

29 PROBLEMES 
DE PARKING  

ES DEMANDA MÉS ESPAI 
D'APARCAMENT PER ALS 
VEÏNS. 

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

30 ACCESOS 
L3  

TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. ES 
DEMANDA QUAN 
S'ARRANJARAN ELS 
ACCESSOS DE LA PART 
SUPERIOR I ES 
COLOCARÁ UN 
ASCENSOR, JA QUE HI HA 
MÉS MOVIMENT QUE A 
L'ALTRA COSTAT.  
COMENTARI AVZU: 
Sol·licita informació sobre 
l'ascensor en l'estació de 
Zona Universitària de la L3 
costat muntanya. El projecte 
s’està redactant però 
demanem a l’ajuntament que 
faci un seguiment perquè es 
faci l’execució a curt termini.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

31 BICING  TEMA SORGIT A LA 
COMISSIO DE 
SEGUIMENT.  
COMENTARI DE L'AV ZU: 
Sobre el tema 
d’estacionament de Bicing, 
l'associació considera que 
l'actual consistori hauria 
d'estar totalment compromès 
amb apropar el servei de 
Bicing al major nombre de 
ciutadans i ja que la 
concessió actual acaba en el 
2016, es treballi amb el 
temps suficient per 
aconseguir que això sigui 
així i que en els plecs de la 
nova contracte estiguin 
incloses la instal·lació i 
manteniment En quant al 
nostre barri, sol·licitem que 
s'instal·lin diverses estacions 
de Bicing tenint en compte la 
quantitat de gent jove que 
acudeix a les diferents 
facultats que hi ha a la zona i 
que en l'actualitat ni la UB, ni 
la UPC disposen de cap.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Ja s’ha informat al Consell 
de Barri.  
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32 SORTIDA 
L9-L3. CAL 
FER 
SORTIDA 
DE 
L'ASCENSO
R PER LA 
PART DE 
DALT.  

INCLOURE COM 
PROPOSTA SIMILAR A LA 
D'ACCESSOS A L3. TEMA 
SORGIT A LA COMISSIÓ 
DE SEGUIMENT. QUEIXES 
GENERALITZADES DE 
L'ESTAT DE LES 
VORERES. HAN SORGIT 
DOS PUNTS ON AQUEST 
PROBLEMA ÉS MAJOR: 
VORERES PALAU REIAL I 
BARRI DE LA MERCÉ.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta 
a TMB per a la seva 
valoració  

33 TRANSPOR
T PÚBLIC  

ES DEMANDA QUE ES 
FACI UN ESTUDI DE LA 
MILLORA DEL 
TRANSPORT PÚBLIC DEL 
BARRI. EN ESPECIAL 
AUTOBUSOS (BUS DEL 
BARRI). COMENTARI DE 
LA AV ZU:  
Sol·licita s’estudiï la manera 
de Connectar amb transport 
públic el barri de Pedralbes 
amb Sarrià i El Mirall de 
Pedralbes i d'aquesta forma 
afavorir el comerç de 
proximitat.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

34 PLA DE 
MOBILITAT  

TEMA GROS DEL BARRI. 
AQUI S'HAURIEN 
D'AGRUPAR TOTS ELS 
TEMES A TREBALLAR I 
CLASSIFICAR-LOS: 
TRANSPORT PRIVAT, BUS, 
METRO, PARKING, ETC...  
COMENTARIS DE L'AVZU:  
Comenta que l’estudi de 
mobilitat dels carrers Sor 
Eulàlia de Anzizu i Cavallers 
que estigui dins d'una 
actuació global de mobilitat 
del barri. Tot i que han tingut 
reunions amb els tècnics del 
districte encara no han vist 
l’avantprojecte dibuixat i 
demanar poder tenir accés al 
mateix  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

35 CARRER 
GONZALEZ 
TABLAS 
PARKING 
PER REBRE 
AUTOBUSOS.  

VEI ES QUEIXA DE QUE HI 
HA MOLT ESPAI DEDICAR 
AL PARKING PER A 
REBRE ALS AUTOBUSOS I 
QUE AIXÒ ENTORPEIX EL 
TRÀNSIT.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  
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36 AVINGUDA 
PEARSON: 
ELS 
REDUCTORS 
DE 
VELOCITAT 
NO 
FUNCIONEN. 
ES 
PROPOSTA 
COLOCAR UN 
SEMÀFOR.  

- BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

37 EN LA 
SENYAL DE 
PUIG-ROSA 
AMB COLL-
BRUC 
(ABAIX) ELS 
COTXES 
S'ATASQUEN.  

AL CREUAMENT ES 
PRODUEIXEN EMBUSOS 
DEGUT A QUE EL SENYAL 
ESTA MAL COL·LOCAT?  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

38 AL CARRER 
GONZALEZ 
TABLAS ELS 
COTXES 
VAN MOLT 
RÀPID I ELS 
BUSOS 
TAMBÉ.  

- BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

39 MOBILITAT 
PER 
CARRER 
SOR 
EULALIA  

COMENTARI AVZU:  
Comenta que l’estudi de 
mobilitat dels carrers Sor 
Eulàlia de Anzizu i Cavallers 
que estigui dins d'una 
actuació global de mobilitat 
del barri. Tot i que han tingut 
reunions amb els tècnics del 
districte encara no han vist 
l’avantprojecte dibuixat i 
demanar poder tenir accés al 
mateix  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

40 BOLARDOS  ES PROPOSA POSAR 
BOLARDOS A UN 
CARRER, NO TINC 
APUNTAT QUIN.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

Es traslladarà la proposta a 
Mobilitat per a la seva 
valoració  

41 AL CARRER 
GONZALEZ 
TABLAS 
PROBLEMA 
AMB EL 
PARKING. 

HI HA UN PROBLEMA DE 
VISIBILITAT A LA SORTIDA 
DEL PARKING, QUE ES 
PODRIA SOLUCIONAR 
MIRANT DE CANVIAR LA 
FILA D'APARCAMENTS. 
COMENTARIS AVZU: Es 

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

S’estudiarà juntament amb 
Mobilitat  
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POC ESPAI. 
(TAMBE A 
MANUEL 
BALLVE). 
SEGURETA
T INFORME 
GUARDIA 
URBANA. 
PROBLEMA 
AMB 
L'APARCAM
ENT DEL 
COSTAT 
BESOS. 

van queixar del perillós que 
resulta sortir dels pàrquings 
dels seus habitatges en 
aparcar cotxes en el costat 
Besòs del carrer. Consideren 
que si l'aparcament fora en 
el costat Llobregat, les 
sortides de pàrquings serien 
més segures i no afectaria a 
la seguretat dels habitatges 
del costat Llobregat ja que 
aquestes, en estar a una 
major altura, tenen millor 
visibilitat. En el mes de juny 
se'ls va avisar que es faria 
aquest canvi de costat 
d'aparcament, però a cap 
moment ha arribat a fer-se i 
en el seu lloc van aparèixer 
uns triangles clavats en el 
sòl a banda i banda dels 
diferents guals, això 
lògicament tampoc 
solucionava el problema 
quan el cotxe aparcat era alt, 
però passats unes setmanes 
es van llevar aquests 
triangles i aquesta setmana 
s’han dibuixat a terra 
marques triangulars a costa i 
costat de la sortida del 
aparcament perquè no 
aparquin vehicles aquesta 
solució és absolutament 
ineficaç.  
 

42 CASA 
HURTADO  

DEMANDA DE 
RECUPERAR LA CASA 
HURTADO COM A 
EQUIPAMENT  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES.  

Ja s'ha fet una primera fase 
de l'obra consistent en la 
consolidació de l'estructura 
que va finalitzar el passat 
mes de setembre. Queda 
pendent la segona fase de 
les obres de rehabilitació un 
cop definit el seu ús  
 

43 PAS 
KEYNES 
TRIAS I 
GIRO  

TEMA DE LA COMISSIO DE 
SEGUIMENT. OBERTURA 
DEL PAS PENDENT DEL 
PGM. RECLAMACIÓ MOLT 
GRAN DE L'AV ZU.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  
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44 COBRIR 
PISTA DEL 
CASAL.  

DEMANDA DE COBRIR LA 
PISTA DEL CASAL.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

45 EQUIPAMEN
TS 
MILITARS  

ES PROPOSA DESPLAÇAR 
EL CUARTEL I DEDICAR-
HO PER A EQUIPAMENTS 
PER AL BARRI  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES.  

No està contemplat  

46 ESPAI PER A 
LES 
ASSOCIACIO
NS DEL 
BARRI DINS 
DEL PALAU 
DE 
PEDRALBES 

ES DEMANDA TENIR UN 
LOCAL SOCIAL DINS DEL 
PALAU DE PEDRALBES.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES. 

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

47 CONEXIÓ 
CARRIL BICI 
JORDI 
GIRONA  

ACABAR EL TRAM DEL 
CARRIL BICI DEL CARRER 
JORDI GIRONA EN 
ARRIBAR AL PASSEIG 
DELS TIL·LERS.  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
MOBILITAT.  

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

48 EQUIPAMEN
TS  

BLOC GLOBAL. POSAR 
COM A PROPOSTA A 
TREBALLAR EN EL PAM-
PAD  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES. 

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

49 PATRIMONI  FER UN PLA DE 
CONSERVACIÓ DEL 
PATRIMONI. TEMA GROS 
QUE INCLUEIX MÉS 
COSES: CASA HURTADO, 
EQUIPAMENTS MILITARS, 
ETC...  

BARRIS 
HABITABLES I 
SOSTENIBLES. 
URBANISME I 
GRANS 
PROJECTES. 

S'inclourà com a proposta a 
valorar en l'estudi del Pla 
d'Actuació del Districte  

50 MOLTS 
TEMES QUE 
TENEN A 
VEURE AMB 
LA POLICIA. 
PROPOSO 
POSAR 
POLICIA 
DEL BARRI. 

VEÍ, QUE VEIENT QUE HI 
HAVIA MOLTA 
PREOCUPACIÓ SOBRE 
L'ÚS DE L'ESPAI PÚBLIC I 
LA REGULACIÓ, PROPOSA 
CREAR UNA POLICIA DE 
PROXIMITAT QUE 
RECORRI EL BARRI A PEU 
I SÀPIGA EL QUE 
SUCCEEIX Al BARRI. 

DEMOCRÀCIA 
OBERTA. 
CONVIVÈNCIA I 
SEGURETAT  

El nou Pla Director de la 
Guàrdia Urbana, 
contemplarà la Policia de 
Proximitat  

51 FER BARRI  TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. AQUESTA 
PROPOSTA VOL DIR QUE 
ES VOL REFORÇAR EL 
SENTIMENT DE 

DEMOCRÀCIA 
OBERTA. 
PARTICIPACIÓ.  

- 
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PERTINENÇA AL BARRI I 
AUGMENTAR LA RELACIÓ 
ENTRE VEÏNS  

52 VOLEM 
PARTICIPAR 
EN ELS 
AVANTPROJ
ECTES  

ES DEMANDA QUE ELS 
VEÍNS VOLEM 
INFORMACIÓ DELS 
PROJECTES QUE ES FAN 
AL BARRI ABANS DE QUE 
ESTIGUIN REDACTATS 
ELS PROJECTES BÀSICS. 
VOLEM PARTICIPACIÓ 
DES DEL PRINCIPI DE LA 
REDACCIO.  
COMENTARI AVZU:  
Es demana que s'avisi a les 
associacions en el 
desenvolupament dels 
avantprojectes que afectin al 
barri. Que no es doni 
coneixement quan ja esta 
redactat el projecte executiu 
i que es pugui intervenir 
abans de la seva execució ja 
que els veïns són els que 
millor coneixen el barri i 
evidentment són els més 
afectats.  

DEMOCRÀCIA 
OBERTA. 
PARTICIPACIÓ.  

- 

53 PARTICIPACIÓ 
PAM-PAD  

TEMA SORGIT A LA 
COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT. ES 
DEMANDA TENIR MÉS 
PARTICIPACIÓ EN EL PAM 
I PAD.  

DEMOCRÀCIA 
OBERTA. 
PARTICIPACIÓ.  

- 

 
  



 
 

 
 

La presidenta del Consell agraeix a totes la seva assistència i participació i clou el Consell de 
Barri de Pedralbes a les 21.30h. 

 
LA SECRETÀRIA  

Tatiana Guerrero 
 
 
Vist i Plau 
LA PRESIDENTA DEL  
CONSELL DE BARRI DE PEDRALBES 
Laura Pérez 


